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Saksnr.: 177/09-11 Godkjenning av protokoller  

 

Protokoll fra Forbundsstyrets møte nr 10/09-11 ble lagt fram for godkjenning. 

 

FS-vedtak i saksnr.: 177/09-11 

Protokoll for FS-møte nr 10/09-11 godkjennes. 

 

Saksnr.: 178/09-11 Strategikonferansen i Stavanger 11.-13. juni 

 

Basert på invitasjon og rammeprogram som i forkant var sendt ut, ble de ulike program-

postene drøftet med hensyn på aktuelt innhold og arbeidsform. 

 

Basert på Forbundsstyrets gjennomgang i møtet er programmet p.t. som følger; 

 

Dato:  11. – 13. juni 2010  

Sted:  Stavanger 

  Rica Forum Hotel 

 

Møterammer:  Fredag 11.juni 

   17:00 – 20:30 Konferanseprogram 

   21:00  Middag 

 

   Lørdag 12.juni 

   09:00 – 12:00 Konferanseprogram 

   12:00 – 13:00 Lunsj 

   13:00 – 16:00 Konferanseprogram 

   18:30  Avmarsj til hallen 

 19:10 – 21:00 NORGE – LITAUEN (Kvalifiseringskamp 

til VM i Sverige for menn) 

   21:30  Middag 

 

   Søndag 13.juni 

   10:00 – 13:00 Konferanseprogram 

   13:00  Lunsj 

     Avreise 
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Programposter: 

 

Styreseminar 

Samtlige regioner har avholdt regionsting 14 dager før Strategikonferansen.   

Strategikonferansen vil derfor for de fleste Regionsstyrene være den første samlingen av det 

nye styret.  Basert på de gode tilbakemeldingene regionene har gitt på de 2 foregående 

”Styreseminarene”, legges det også i år opp til tilsvarende bruk av fredagen. 

 

- Innledninger i plenum 

o Styrets oppgaver, rammer og roller. 

o ”Eierstrukturen” i norsk håndballs organisering. 

- Arbeid og konstituering i det enkelte regionsstyre. 

 

Fra informasjon til kommunikasjon 

Sosiale mediers bruk og omfang ligger til grunn for å sette temaet på dagsordenen.  På hvilke 

måter kan/bør NHF (sentralt og regionalt) benytte sosiale medier til å kommunisere med sine 

medlemmer? – Og hvilke konsekvenser får det for vår måte å jobbe på? 

 

1.  Hvordan informerer og kommuniserer vi (NHF) i dag? 

- Litt om begreper og metoder. 

- Hvem kommuniserer vi med? 

- Hvilke kanaler bruker vi i dag? 

2. Slik oppfattes NHF utenfra! 

Vi har fått Morten Scott Jansen (P4 og håndballforelder) til å snakke litt om; 

- Hvordan oppfattes NHF i allmennheten 

- Hva er bra og hva bør NHF satse på? 

- Hva kreves i bruken av sosiale medier 

- Hvordan er utviklingen fremover? 

3. Gruppearbeid og oppsummering i plenum. 

Aktuelle gruppeoppgaver kan være: 

- Hva er vi skikkelig bra på i dag? 

- Hvilke område(r) må vi satse mer på? 

o Hvorfor – hva skal oppnås? 

o Hvordan – hva må gjøres – av hvem? 

o Hvilke konsekvenser (person, ressurs, profil etc.) har dette? 

o Når skal vi ”være” skikkelig på lufta?  

Framtidig finansiering 

2 undertemaer: 

- Håndballotteriet   

Utgangspunktet i Lotteriutvalgets mandat og de innspill som Lotteriutvalget har rukket å 

komme fram til på dette tidspunkt.  Resultatene av gruppearbeidet ”overleveres” Lotteri-

utvalget for videre bearbeiding. 
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- Innovasjon og kommersiell utvikling.   

Utgangspunkt i status (modeller, konsepter og omfang) med hensyn til nytenkning og 

videreutvikling og økning av markedsinntektene i tillegg til (og ikke i stedet for) 

organisasjonsbaserte inntekter. 

 

Det holdes korte innledninger på begge temaene.  Temaene behandles deretter i grupper. 

 

Strategier for perioden 2011 – 2015  

Temaet (i plenum og grupper) vil omhandle/omfatte: 

- Status pr dato 

- Framtidsbildene – har vi kommet nærmere, er det nye bilder i horisonten? 

- Hvilken retning ønsker vi for norsk håndballs utvikling? 

- Drøfting og innplassering av Beach Håndball som (mulig) satsingsområde. 

- Hvordan skal vi organisere det videre arbeidet med Strategiplanen anno 2011 fram 

mot Forbundstinget? 

Kortere informasjons- og drøftingssaker 

- NHFs miljøprofil i lys av avtalen med WWF-Norge. 

- Særforbundenes Fellesorgansiasjon (SFF) 

FS-vedtak i saksnr.: 178/09-11 

Med de endringer som framkom ble programpostenes innhold vedtatt.  Detaljprogram med 

tilhørende grunnlagsdokumenter sendes regionene, NTH og ledere av tingvalgte komiteer 

innen fredag 27. mai. 

 

Saksnr.: 179/09-11 Økonomi – Styrets årsberetning 

 

Disponering av årsresultatet 

Forbundsstyret hadde en første gjennomgang av NHFs regnskapsmessige årsresultat for 

2009 i sitt møte i mars.  I etterkant av dette har det vært arbeidet videre med årsoppgjørets 

disposisjoner.   

 

Til møtet forelå det fra GS et forslag til endelig disponering av årsresultatet for 2009.   

I sin drøfting vektla Forbundsstyret behovet for å sikre en startfinansiering for gode 

prosjekter/aktiviteter forslag som kommer til gjennom året.   

 

Forbundsstyret vedtok med denne bakgrunn å øke avsetningen til ”Utviklingstiltak, etter 

strategiplan ” under Egenkapital med selvpålagte restriksjoner. 

 

Årsrapporten 

Til møtet forelå forslag til Årsberetning 2009 for NHF.  Dette er en lovpålagt (Regnskaps-

loven § 3-3a) rapport som sendes Regnskapsregisteret sammen med årsregnskapet.  (I tillegg 

til å inngå i rapporteringen til Forbundstinget.) 
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Disponering av årsresultatet 

        31.12.2008 

Årets 

EK-

uttak 

Årets EK-

disponering 

Sum  

31.12.2009 

Egenkapital med eksternt pålagte 

restriksjoner         

Fond        28 885   1 244 30 129 

 

        

Egenkapital med selvpålagte restriksjoner     

øremerkede midler;       

Utviklingstiltak, etter strategiplan  1 000  600 1 600 

Framtidige mesterskapsdeltagelse, yngre 1 000 -800 300 500 

Risikofond, internasjonale arrangementer 1 000   1 000 

Avsetning til OL deltakelse London  1 000   1 000 

Avsetning regioner overskudd Euro 08  4 724 -4 724  0 

Avsetning EURO Beach 2009  1 000 -1 000  0 

Avsetning Postenliga/NTH prosjekt  2 000 -660 60 1 400 

Sum egenkapital med selvpålagte 

restriksjoner 11 724 -7 184 960 5 500 

 

        

Annen egenkapital     19 912 -1 500 2 123 20 535 

 

 

FS-vedtak i saksnr.: 179/09-11 

FS vedtar disponering av årsresultatet som vist ovenfor.  Med de endringer som framkom i 

møtet, ble årsberetningen godkjent. 

 

Saksnr.: 180/09-11 Norsk Topphåndball og landslagsaktivitet 

 

President og GS redegjorde for arbeidet så lang, og de videre møte- og forhandlingsplaner. 

 

Oppsummering av drøftinger så langt 

Hovedelementer som søkes oppnådd. 

 Enighet om disponering av hjemlige spillere på landslagene på en måte som 

opprettholder landslagenes prestasjonspotensiale. 

 Enighet om en modell som ytterligere styrker faglig samarbeid og sportslig utvikling 

for klubb og landslag. 

 Enighet om en modell som tilfører norske klubber med norske landslagsspillere 

ressurser som sikrer og underbygger de 2 foregående punkter. 
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 Enighet om en modell som gir ressurstilgang til de klubbene som leverer spillere på 

de aldersbestemte landslagene. 

 Enighet om en modell som er særnorsk og som ikke interfererer med internasjonale 

regelverk eller pågående prosesser. 

 

Det er planlagt ytterligere et møte med NTH i sakens anledning. 

 

Til møtet forelå en skisse til belønning av de klubber som utvikler og leverer landslags-

spillere.  Skissen i versjon 1.0 tar utgangspunkt i senior- og rekruttspillere, men er ment også 

å skulle omfatte spillere på junior- og ungdomslandslag.  Den foreliggende skissen tok 

følgende utgangspunkt: 

 

1. Belønningsmodellen skal innrettes slik at den blir en ordning for å sikre talent- og 

prestasjonsutviklingsmiljøer i norske håndballklubber i bred forstand. 

2. Belønningsmodellen må kunne tilpasses fremtidige internasjonalt regelverk som kan 

komme ut av de pågående internasjonale prosesser på området. 

3. Belønningsmodellen vil ta utgangspunkt i; 

a. Belønning i forbindelse med pengeoverføringer. 

i. Grunnbeløp til klubber med landslagsspillere 

ii. Omfangsavhengig beløp pr spiller som deltar på minimum X% av 

seniorlandslagets aktiviteter.  

b. Belønning i form av tjenester etc. 

i. Leveranser fra ”Prosjekt for styrking av norsk topphåndball”. 

ii. Medisinske tjenester i et koordinert og forsterket felles fokus for klubb 

og landslag til beste for spiller. 

c. Avtalefeste landslagsdeltakelsen 

i. Klubb – spiller 

ii. NHF – Klubb 

iii. NHF – Spiller 

 

Forbundsstyret ga sin tilslutning til de prinsipper som så langt er lagt til grunn for arbeidet 

og den foreslåtte skissen til en belønningsmodell.  Forbundsstyrets drøfting ga klare signaler 

om at klubber som utvikler landslagsspillerne skal prioriteres, ikke minst klubber som 

leverer spillere til Junior- og Ungdomslandslag. 

 

Forbundsstyret ser det som mulig å starte en slik ordning allerede i sesongen 2010/2011, men 

de økonomiske rammene må bygges opp over tid.  Basert både på sakens prinsipielle og 

potensielle økonomiske omfang anser Forbundsstyret det som ønskelig at en framtidig 

ambisjon for denne satsingen forankres på Forbundstinget (mai 2011).  

 

FS-vedtak i saksnr.: 096/09-11 

Forbundsstyret gir president og GS fullmakt til å gjennomføre de avsluttende 

forhandlingene med Norsk Topphåndball.  Framforhandlet forslag til avtale om belønnings-

modell sendes FS til godkjenning. 
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Saksnr.: 181/09-11  Eliteserielisens 

 

Behandlingsregler og rutiner for tildeling 2010/2011 

Til årets søknadsrunde ble det for første gang sendt ut en komplett elektronisk søknadsfil 

som samtlige klubber skal benytte.  (Tidligere har forsendelsen bestått av et sett med maler 

som klubbene skulle benytte.)  Årets utsending innebærer at hver klubb får sin egen fil, bl.a. 

inneholdende eksisterende data.  GS har stor tro på at dette over tid i vesentlig grad vil 

forenkle søknadsarbeidet for den enkelte klubb.  Samtidig vil søknadsbehandlingen 

forenkles, og ikke minst vil mulighetene til å utarbeide oversikter, rapporter og statistikker 

bli vesentlig forbedret. 

 

Til møtet forelå følgende forslag til behandlingsprosedyre: 

 

Mandag 3. mai:  Grovsortering av søknadene. 

- Fullstendig søknad med alle vedlegg er levert. 

o Positiv egenkapital 

o Negativ egenkapital 

- Mangelfull søknad 

- Manglende søknad 

 

4.-7. mai:  Etterlysning av manglende data/søknader 

 

Fredag 7. mai  Kortfattet statusrapport sendes FS til orientering. 

 

10.-14. mai  GS saksbehandling og innstilling av komplette søknader med positiv 

EK.  Innstilling sendes FS pr e-post.  Det legges opp til at tildeling kan 

finne sted gjennom tilbakemelding på e-post. 

 

18.-21. mai  GS saksbehandling og innstilling av komplette søknader med lav til 

moderat negativ egenkapital. 

 

24. mai – 4. juni  GS saksbehandling og innstilling for resterende klubber.  Det vil bli 

avholdt møter med de klubber som kan være i faresonen for poeng-

trekk eller klubber som står i fare for ikke å få lisens.  Det legges opp til 

FS-behandling i møtet søndag 13. juni.  GS’ innstilling gjøres kjent for 

de respektive klubber.  (For å kutte ned på evt. Anketid.)  

Det foreslås at det i påfølgende uke åpnes for et møte mellom AU (eller 

annen gruppering fastsatt av FS) og klubb som er gitt poengtrekk eller 

nektet lisens.  Dette for å korte ned ankebehandlingsprosedyren.   

 

13. juni  FS behandling 

 

14-25. juni  Evt. ankebehandling 
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Videreutvikling av lisensordningen og reglementet  

(Frist: 1. oktober 2010.)  

 

Til møtet forelå forslag om at det opprettes en arbeidsgruppe som får i oppdrag å gjennomgå 

dagens eliteserielisensreglement med hensyn til endring og videreutvikling. 

Arbeidsgruppa skal legge fram rapport/forslag til FS innen 15. august (for behandling i FS-

møte 26. august.) 

 

FS-vedtak i saksnr.: 181/09-11 

Foreslått framdriftsplan tas til etterretning. 

 

FS vedtar å opprette en arbeidsgruppe som skal utarbeide forslag til endringer av dagens 

Eliteserielisensreglement.  Arbeidsgruppa settes sammen som følger: 

 

a) FS v/Karl-Arne Johannessen og Morten Finborud. 

b) GS v/Per Eirik Magnussen samt aktuell ressurs fra GS ut fra behov. 

c) 2 representanter fra Norsk Topphåndball. 

 

Saksnr.: 182/09-11 Reisestøtte i forbindelse med NHFs aktiviteter   

 

Det vises til ingress til AUs behandling 15. april.  Dagens ordninger kan deles i 4 

hovedkategorier: 

 

1. Den enkelte deltaker bærer selv sine kostnader.  Ingen fordeling eller tilskudd. 

2. Aktivitetens kostnader fordeles på de deltakende lagene. 

3. Det gis et tilskudd fra NHF (og/eller region), resterende kostnader fordeles på lagene. 

4. Det benyttes en reisekasse (normalt med bidrag fra deltakende klubber og NHF).  

Reisekassa benyttes til å støtte de klubbene som har de største deltakelseskostnadene. 

 

Med unntak av endringer i selve beregningsmetodene, har det vært små endringer med 

hensyn til reisestøtte og/eller reisefordelingsordninger i de senere årene. 

 

Forbundsstyret mener det nå er på tide å se på de ordningene som gjelder, og da med 

hensyn til å gi deltakende klubber/lag likere økonomiske rammebetingelser for sin deltakelse 

i de ulike konkurransetilbudene.  Forbundsstyret ser det som ønskelig at hele organisasjonen 

deltar i debatten knyttet til en utjamning og/eller fordeling av reisekostnadene mellom 

deltakende lag i en gitt konkurranse fordi en ytterligere utjevning av diss rammebetingelsene 

har sammenheng med organisasjonens overordnete fordelingspolitikk.  Det gjelder ikke bare 

fordeling mellom deltakende klubber i en gitt konkurranse, men hvordan organisasjonens 

ressurser skal fordeles geografisk og mellom topp - bredde.  Denne saken bør ses i sammen-

heng med den framtidige finansieringen av NHF (ref programpost på Strategikonferansen).   
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I påvente av en eventuell tingbehandling, vil FS se hvordan man innenfor dagens budsjett-

rammer kan øke NHFs tilskudd til noen av de ulike reisestøtteordningene for sesongen 

2010/2011. 

 

FS-vedtak i saksnr.: 183/09-11 

Forbundsstyret gir AU fullmakt til å følge opp saken fram mot Strategikonferansen med 

etterfølgende FS-møte.  FS ber i den forbindelse GS utrede saken nærmere fram til AU-møtet 

26. mai.   

 

Saksnr.: 183/09-11 Granskningsutvalgets rapport - oppfølging og konsekvenser for 

sesongen 2010/2011 

 

Til møtet forelå et innspill/forslag fra Dommerkomiteen til ”Etiske retningslinjer” for NHF.   

 

FS-vedtak i saksnr.: 183/09-11 

Forbundsstyret realitetsbehandlet ikke saken på sitt møte, men ba GS i samarbeid med DK 

benytte DKs gode innspill sammen med Granskingskommisjonens rapport til å utarbeide et 

forenklet forslag.  Det må legges en tidsplan for implementering som muliggjør oppstart for 

aktuelle funksjoner (dommere, delegater og andre) innen 01.09.2010. 

 

Saksnr.: 184/09-11 Reglementsendringer 

 

Hvert år mellom Forbundstingene er det mulig å justere/endre reglementene i kap 40-98.  

Basert på innspill fra NHFs juridiske komiteer og utvalg, ser FS det som aktuelt med 

endringer innenfor følgende områder: har på sitt møte i januar drøftet behovet for følgende 

endringer: 

 

 Justering/klargjøring av bestemmelser knyttet til opp- og nedrykk.  (§ 41-2 og § 41-3). 

 Reguleringer knyttet til klisterforbudet. 

 Endring/vurdering av endring knyttet til diskvalifikasjon i kampens siste spille-

minutt. (Endring til kun å gjelde NHFs aktivitetstilbud.) 

 Vurdere større differensiering av reglementene tilpasset sportslig nivå. 

 Eventuelle endringer vedrørende reisestøtteordninger. 

 Utrede og eventuelt foreslå endringer med hensyn til at domsmyndighet skal vurdere 

om en forseelse som ligger til grunn for en protest antas å kunne ha innvirkning på 

kampresultatet. 
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Gebyrsatser 

Til møtet forelå innstilling fra GS basert på: 

 At gebyrsatsene i hovedsak holdes uendret.   

 At regionene i de fleste sammenhenger gis anledning til å fastsette de gebyrer som 

omhandler 3. divisjon, dog ikke høyere enn de satser som FS har vedtatt som 

retningsgivende. 

 At det innføres et gebyr dersom Postenligaklubbene ikke overholder frister som er 

avtalt for opplastning av kampvideo. 

 

FS-vedtak i saksnr.: 184/09-11 

Forbundsstyret ber GS bes sammen med Lovkomiteen utarbeide de konkrete forslagene til 

reglementsendringer som behandles av FS i møte 13. juni, subsidiært gis AU fullmakt til å 

behandle reglementsendringene i sitt møte 22. juni. 

 

Forbundsstyret gir AU fullmakt til å sluttbehandle gebyrsatsene for sesongen 2010/2011. 

 

Saksnr.: 185/09-11 Rapportering fra LMS i lys av mesterskap 

 

Robert Hedin orienterte Forbundsstyret om status på landslagsarbeidet og planene 

framover.  Dette med spesiell fokus på egenevaluering av EURO i Østerrike, samlinger med 

rekruttspillerne og det løpende oppfølgingsarbeidet i forhold til klubber og enkeltspillere.  

Avslutningsvis dreide fokuset seg mot de forestående kvalifiseringskamper til VM 2011 i 

Sverige og EURO 2012 i Serbia. 

 

FS-vedtak i saksnr.: 185/09-11 

Til orientering. 

 

Saksnr.: 186/09-11 Regionsting 

 

Det er vanlig at FS-representanter på et regionsting hilser tinget ved dets begynnelse.  Denne 

”hilsningstalen” inneholder vanligvis følgende: 

 

 Litt generell orientering om rikets tilstand (NHF sentralt) – og felles utfordringer.   

 Noen tanker om de kommende tingforhandlinger;  

o I tråd med verdiene våre. 

o Fokus på kjernevirksomheten. 

o Eventuelt. omtale av spesielt spennende saker. 
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FS-vedtak i saksnr.: 186/09-11 

Forbundsstyret ber GS utforme forslag til det som børe være felles i slike hilsningstaler og en 

oversikt som viser de antatt viktigste sakene som er til behandling på respektive Regionsting.  

FS ber videre om at slikt forslag er koordinert med Beach Håndball innslaget utarbeidet av 

arbeidsgruppa for Beach Håndball. 

 

Saksnr.: 187/09-11 Ballstørrelser i lys av vedtaket om klisterforbud 

 

I tråd med Forbundsstyrets vedtak om å innføre forbud mot bruk av klister i aldersklassene 

J/G 14 og yngre, har GS vurdert om vedtaket bør ledsages av endring i ballstørrelser for de 

enkelte klasser.  GS har i denne sammenheng, i tillegg til faglige drøftinger i NHFs 

faggrupperinger, gjennomført en spørreundersøkelse blant trenere for aktuelle aldersklasser.   

 

I sin innstilling til FS vektla GS følgende (oppsummert fra spørreundersøkelsens resultater): 

 Undersøkelsen gjennomført blant over 900 trenere for aktuelle aldersgrupper. 

 Svarprosent på under 40, kombinert med en rimelig jevn fordeling av synspunkter 

gir tolkningsproblemer. 

o Det synes som om aldersklasser som nettopp har skiftet ballstørrelse er mer 

positiv til endring av ballstørrelse (tilbake til den mindre). 

o Det synes som om trenere heller til at andre klasser enn der de selv er 

involvert kan ha godt av mindre ballstørrelse(?). 

o Undersøkelsen gir følgelig ingen entydige svar. 

 Det finnes heller ingen entydig konklusjon i NHF sentrale og regionale 

faggrupperinger vedrørende endring eller ikke. 

 

Basert på dette anbefaler GS at det ikke gjøres endringer i ballstørrelser for sesongen 

2010/2011, men at forholdet overvåkes gjennom sesongen av regionenes fagpersoner (som 

antas å være nærmest de aktuelle aldersklasser). 

 

FS-vedtak i saksnr.: 187/09-11 

Forbundsstyret anser at spørsmålet om ballstørrelser er en håndballfaglig problemstilling.  

FS overlater til NHFs fagmiljøer til en hver tid å vurdere å fastsette reglene knyttet til 

ballstørrelser.   
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Saksnr.: 188/09-11 Orienteringer/rapporter 

 

1. Prosjekt styrking av norsk topphåndball. 

Styringsgruppas leder, FS medlem Espen Karlsen rapporterte fra arbeidet, kort 

oppsummert til: 

- Fortsatt stor aktivitet og god forankring.  Det legges stor vekt på informasjon til 

klubbene. 

- Det er foreløpig forbrukt relativt små beløp i prosjektet. 

- Noen forsinkelser knyttet til utarbeidelsen av arrangementsmaler, ellers er 

prosjektet godt i rute. 

- Felles billetthåndteringssystem med fleksibelt salkart vedtatt tatt i bruk fra 

kommende sesong. 

- 1. divisjonsklubbene tilbys norsk topphåndballs webportal fra og med sesongen 

2010/2011. 

Work shops vil bli benyttet som metode for ”utrulling” av løsninger.  Både 

arrangements- (4.-5. juni) og markedsgruppa (19.-20. mai) vil avvikle work shops i 

nærmeste framtid. 

- Med hensyn til salgsressurs er det ikke tatt endelig avgjørelse.  3 bedrifter 

vurderes som aktuelle.  Beslutning forventes tatt innen utgangen av juni. 

2. Internasjonal arbeid  

a. President og GS avla rapport fra møte i Northern European Handball Forum.  

Dette forumet har utviklet seg til et svært nyttig og viktig treffsted med 

hensyn til å påvirke internasjonale prosesser.  På siste møte var den nært 

forestående IHF kongressen et naturlig hovedtema.  IHF kongressen ble 

imidlertid utsatt som følge av vulkanutbruddet på Island. 

3. Status avtaleinngåelser 

a. Media  

GS redegjorde for status i arbeidet, og framforhandlede prinsipper i forhold til 

ekstern aktør. 

b. Utstyrsavtale. 

GS redegjorde for omfanget i framforhandlet avtaleforslag. 

c. Totalprosjekt AS 

President og GS orienterte om hovedpunktene i den intensjonsavtalen som 

ligger klar for undertegning. (President og GS er delegert myndighet til 

undertegning i tidligere FS-møte.)  

4. Beach Håndball 

a. Statusrapport fra arbeidet i den oppnevnte arbeidsgruppa. 

Arbeidsgruppa har kommet langt i arbeidet med å formulere forslag til 

hvordan Beach Håndball arbeidet bør framstå som en del av Strategiplanen 

anno 2011. 

Arbeidsgruppa har foretatt konkrete henvendelser til regioner med hensyn til 

innpass på de respektive regionsting- og hva som er status på Beach 

Håndballen i den enkelte region. 
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b. Regionale aktiviteter og NM arrangementet. 

Regionale aktiviteter (kvalifisering) i forkant av NM i Arendal 30/7 – 1/8 er 

fortsatt et viktig regionalt arbeid. 

c. Innspill/vurdering av tilgjengelige ressurser. 

Vurderinger av ressurssituasjon i forhold til planlagt og ønsket aktivitet. 

5. Forbundstinget 13.-15. mai 2011 (Tempoplan) 

a. Formelle frister 

i. 1. september – Innkalling 

ii. 15. oktober – Klubbenes forslagsfrist 

iii. 15. november – Regionenes forslagsfrist 

iv. 15. mars – Frist for publisering av tingboka 

b. 31. mars – Frist for utsending (hard copy) av tingboka. Politiske ”milepæler” 

og anbefalte arbeidsperioder 

i. NHFs Strategiplan anno 2011 (11.06 – 13.03) 

ii. Finne og forespørre dirigentkandidater (=> 13.10) 

iii. Behandle innkomne forslag (16.11 – 28.11) 

iv. Utarbeide Forbundsstyrets egne forslag (14.06 – 20.12) 

v. Oversende alle forslag til Lovkomiteen (01.01) 

vi. Invitere gjester (01.01 =>) 

vii. Utarbeide beretninger (01.01 – 28.02) 

viii. Behandle årsregnskap 2010 (16.02 – 13.03) 

ix. Langtidsbudsjett (16.02 – 13.03) 

6. FS-møtet i juni – prioritering av saker: 

a. Eliteserielisens 

b. Aktivitetsrapporter 

i. Klubbutvikling 

ii. NHFs fagarkiv 

c. Regnskap 1. tertial 

d. Beredskapsplan for NHF 

e. Reglementsendringer 

f. NHFs 75 års jubileum 2. mai 2012. 

7. Status og rapport EURO2010 

Det ble på møtet kort referert fra: 

Generell status på arbeidet, som rapporteres positivt fra alle 3 organisasjonsledd. 

ORGKOM møte 30. april.   

Avtaleinngåelse med EHF.  Herunder aktuelle problemstillinger og reservasjoner. 

Billettsalgsarbeidet, herunder informasjon om utlyst stilling. 

8. Spørreundersøkelse og målinger 

a. GS redegjorde kort for hovedfunn i og videre arbeid med 

medlemsundersøkelsen. 
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FS-vedtak i saksnr.: 168/09-11 

Punktene 1, 2, 3a og c, 4a og b, samt 5-8 tatt til orientering. 

 

Punkt 3b: 

Forbundsstyret godkjente rammene for ny avtaleperiode med UMBRO/Scantrade. 

 

Punkt 4c: 

FS ber GS vurdere ressurssituasjonen i lys av de eksisterende aktivitetsplaner, og melde 

eventuelle behov om økte ressurser til AU. 

 

 

 

 

  

Karl-Arne Johannessen (president)   Nina Britt Husebø  (visepresident) 

 

 

  

                (styremedlem)      (styremedlem) 

   

 
Forbundsstyrets og Arbeidsutvalgets protokoller er offisielle og bindende for organisasjonen 

når minimum 2 av de 4 overstående medlemmer av Forbundsstyret har signert protokollen. 

 

 

 


